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BRG.0002.04.2025 

Protokół Nr XII/2025 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 28 maja 2025 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom XII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia przewodniczył Przewodniczący Rady 

Gminy Piotr Kołodziej. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia obecnych 

w chwili rozpoczęcia sesji było 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli:  

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia  

3. Juchacz Przemysław – adwokat  

4. Pawłowska Katarzyna – inspektor 

5. Zasada Paulina – starszy inspektor  

6. Roszak Joanna – starszy inspektor 

7. Wochna Monika – starszy inspektor  

Ad.1. Otwarcie XII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Piotr Kołodziej oznajmił, że zgodnie z listą 

obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 9:20 otworzył sesję słowami „Otwieram XII sesję Rady 

Gminy Dąbrowa Biskupia”. Następnie powitał Wójta Gminy Marcina Filipiaka, Skarbnika 

Gminy Annę Kuberską, adwokata Przemysława Juchacza, radnych i wszystkich obecnych 

pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie radny Piotr Kołodziej zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje zmian 

do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie? 

Porządek obrad XII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

1. Otwarcie XII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

w Dąbrowie Biskupiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych 

Radojewice, Dziewa, Sobiesiernie, Konary, Pieranie i Pieczyska, gmina Dąbrowa 

Biskupia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych 

Wonorze, Brudnia, Stanomin, Dąbrowa Biskupia, Mleczkowo, Wola Stanomińska, 

Chlewiska i Ośniszczewko, gmina Dąbrowa Biskupia. 

12. Informacja o wykorzystaniu i rozliczeniu dotacji przez podmioty niezaliczane do 

sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku za 2024 rok. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2035. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad.2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby sekretarzem obrad XII sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia został radny Dawid Szwemin. 

Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radnego przystąpiono do głosowania. 
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głosowanie Wybór radnego Dawida Szwemina na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 
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9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie 15 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnego Dawida Szwemina na 

sekretarza obrad. 

Ad.3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował do Komisji Uchwał i Wniosków następujące 

osoby: 

radna Sylwia Kraszewska - wyraziła zgodę 

radny Samuel Kurzyna- wyraził zgodę 

radny Norbert Michalak - wyraził zgodę 

Nie było innych kandydatur. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radna Sylwia 

Kraszewska, radny Samuel Kurzyna oraz Norbert Michalak. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 
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14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w ww. składzie została powołana przez radnych 15 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji został wybrany radny Samuel Kurzyna. 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytał radny 

Marcin Stefański, jako sekretarz obrad XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy - zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do 

protokołu z XI sesji Rady Gminy? 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, czy ktoś reprezentował gminę na XVII Kujawsko-

Pomorskim Forum Samorządowym w Kowalu z okazji 35-lecia Samorządu Terytorialnego? 
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Wójt Gminy – odpowiedział, że miał zaproszenie, jednak nie mógł uczestniczyć w tym 

spotkaniu. 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy padła na spotkaniu konkretna kwota odkupu budynku 

po banku, ponieważ w przeszłości mówiono o „przysłowiowej złotówce”? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że padła kwota 250 000,00 zł, jednak to nie jest ostateczna 

kwota i poinformowano nas, że będzie można zapłacić w ratach. Dodał, że należy się jednak 

zastanowić nad zasadnością kupna tego budynku.  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu. 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Anna Kuberska - Skarbnik Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad.7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji: 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła trzy posiedzenia: 

23.04.2025 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrowa Biskupia na 

dzień 31 marca 2025 roku, ze wskazaniem wydatków jakie należy ponieść w bieżącym 

roku na właściwe utrzymanie. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Spółek Wodnych działających na terenie Gminy 

Dąbrowa Biskupia – sprawozdanie z działalności. 

26.05.2025 r., na którym omawiano materiały na XII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

27.05.2025 r., odbyła się komisja wyjazdowa do schroniska dla zwierząt, do którego trafiają 

bezdomne zwierzęta z terenu gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

06.05.2025 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Kontrola kosztów utrzymania dróg gminnych oraz utrzymania zimowego. 

2. Kontrola kosztów wykorzystanych w dziale kultura fizyczna za 2024 rok.  
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3. Opracowanie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

27.05.2025 r., na którym omawiano materiały na XII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła trzy posiedzenia: 

23.04.2025 r., odbyła się komisja wyjazdowa - spotkanie z dyrektorami szkół. 

06.05.2025 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Informacja z prowadzonej działalności NZOZ w Dąbrowie Biskupiej oraz opieka 

zdrowotna w placówkach oświatowych. 

2. Rehabilitacja - rodzaje zabiegów i funkcjonowanie. 

26.05.2025 r., na którym omawiano materiały na XII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Norbert Michalak – nawiązując do dyskusji podczas wspólnego posiedzenia komisji, 

kiedy udzielono mu odpowiedzi, że przez ostatnie 6 lat nie było możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych na salę sportową, poinformował, że w przeglądarce internetowej 

jednak można znaleźć informację, że gminy mogą otrzymać środki na budowę sal 

gimnastycznych poprzez włączenie się do programów dofinansowujących infrastrukturę 

sportową takich jak „Sportowa Polska”, gdzie dofinansowanie może wynosić nawet do 90%. 

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że jeśli chodzi o naszą gminę, to takiego 

dofinansowania na budowę sali gimnastycznej nie było. Poinformowała, że w tym roku 

Ministerstwo Sportu ogłosiło nowe programy i gmina będzie się do tego przymierzać. Jednak 

należy pamiętać o tym, że po pierwsze musi być projekt zrobiony, a po drugie musi być 

działka, której będzie trzeba poszukać wokół szkoły. Dodała, że jeżeli chodzi o Ministerstwo 

Sportu, to są prowadzone rozmowy, żeby sięgnąć po pieniądze na odnowienie Orlika i przy 

okazji remont toalet w zapleczu sportowym. Rozmowy są również na temat boiska 

wielofunkcyjnego w Parchaniu albo sali gimnastycznej.  

Wójt Gminy – poinformował, że na obecną chwile priorytetowym zadaniem jest boisko 

wielofunkcyjne w Parchaniu. Natomiast odnosząc się do sprawozdania Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu zaznaczył, że nie wszyscy nauczyciele uczący religii będą 

zatrudnieni na pełen etat.  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu.  
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Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła dwa 

posiedzenia: 

07.05.2025 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Działalność gospodarcza na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

2. Informacja o wydanych koncesjach na sprzedaż napojów alkoholowych w 2024 roku 

oraz stan bieżący. 

26.05.2025 r., na którym omawiano materiały na XII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji nie odbyła posiedzenia. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Ad.8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2024 rok. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła powyższe sprawozdanie.  

Poinformowała, że na terenie gminy w Krajowym Rejestrze Sądowym w 2024 roku 

zarejestrowanych było 6 stowarzyszeń, które również zarejestrowane były w Krajowym 

Rejestrze Kół Gospodyń Wiejskich oraz 6 Ochotniczych Straży Pożarnych. W rejestrze 

prowadzonym przez Starostwo Powiatowe było zarejestrowane 1 stowarzyszenie, natomiast 

tylko w Krajowym Rejestrze Kół Gospodyń Wiejskich zarejestrowane były 3 Koła. W okresie 

sprawozdawczym gmina Dąbrowa Biskupia zleciła realizację zadań publicznych 

w następujących zakresach: 

1. wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej,  

Komisja opiniodawcza uznała ofertę złożoną w dniu 01.02.2024 roku przez Stowarzyszenie 

Ludowy Zespół Sportowy Dąb Bąkowo za kompletną i prawidłowo przedstawioną. Podmiot 

ten otrzymał dotację w wysokości 43 000,00 zł. Zadanie zostało zrealizowane zgodnie z 

ofertą. 

2. działalności wspomagającej rozwój wspólnot i społeczności lokalnych. 

W odpowiedzi na konkurs  wpłynęło sześć ofert. Komisja konkursowa w dniu 29 maja 2024 

roku uznała ofertę wszystkich sześciu podmiotów za kompletną i prawidłowo przedstawioną. 

Każdy z podmiotów otrzymał na realizację zadania kwotę w wysokości: 

1. Stowarzyszenie Kobiet Wiejskich „Niezapominajki” z Przybysławia 
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wsparcie w wysokości 3 000,00 zł. na zadanie pt.  „Warsztaty wyplatania 

makramy” 

2. Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Wsi Chlewiska 

wsparcie w wysokości 3 000,00 zł. na zadanie pt. „Warsztaty krawieckie – szycie 

łączy pokolenia” 

3. Stowarzyszenie Dąbrowa Biskupia 

wsparcie w wysokości 2 000,00 zł. na zadanie pt. „W zdrowym ciele zdrowy duch” 

4. Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju „Razem”  

wsparcie w wysokości 3 000,00 zł. na zadanie pt. „Warsztaty masarskie” 

5. Koło Gospodyń Wiejskich „Stokrotki” w Sobiesierni 

wsparcie w wysokości 3 000,00 zł. na zadanie pt. „Zajęcia integracyjne dla 

mieszkańców Sobiesierni” 

6. Koło Gospodyń Wiejskich Modliborzyce 

wsparcie w wysokości 3 000,00 zł. na zadanie pt. „Organizacja zajęć kulinarnych”. 

Zadania zostały zrealizowane i rozliczone zgodnie z ofertą. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

w Dąbrowie Biskupiej. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czym się kierowano chcąc sprzedać wskazaną 

nieruchomość i w jakim celu? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że gdyby mógł, to dzisiaj zmieniłby porządku obrad, żeby 

najpierw procedowano uchwały o planie miejscowym, na które (jeśli zostaną uchwalone) 

będą potrzebne pieniądze w wysokości ok. 100 000,00 zł. Dodał, że takich środków obecnie 

w budżecie nie ma. Natomiast jeśli chodzi sprzedaż tej działki, to jak było odczytane 

w uzasadnieniu do uchwały, to dzierżawca zwrócił się z taką propozycją oferując 

150 000,00 zł. Zaznaczył, że obecna umowa dzierżawy na te grunty będzie ważna do 

listopada 2031 roku. Obecnie z dzierżawy jest ok. 10 000,00 zł rocznie, a ze sprzedaży 

proponuje się nie mniej jak 150 000,00 zł, dlatego przygotowano powyższą uchwałę, a to od 

radnych zależy, czy zostanie ona uchwalona.  
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Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy dobrze rozumie, że środki uzyskane ze 

sprzedaży działki zostaną przeznaczone na ewentualne plany miejscowe? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że tak.  

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że sprzedaje się tylko raz. Natomiast dzisiaj będzie 

procedowana uchwała intencyjna, a co do wiatraków , to w późniejszym terminie okaże się, 

czy przystąpi się do sporządzenia miejscowych planów. Może w przyszłości okaże się, że ta 

działka mogłaby przynosić większe korzyści, a jak się sprzeda, to nowy właściciel będzie 

o wszystkim decydował.  

Radna Renata Frontczak – uważa, że sprzedaż działki zasiliłaby w pewien sposób budżet 

gminy większą kwotą, z przeznaczeniem na miejscowe plany. Zaznaczyła, że gmina nadal 

będzie miała dochód z tej działki, ponieważ właściciel będzie płacił podatek od 

nieruchomości. Gmina dzierżawiąc otrzymuje niewielkie środki, a jednorazowy wpływ byłby 

korzystniejszy dla budżetu.  

Radny Piotr Kołodziej – stwierdził, że każdy indywidualnie podejmie stanowisko w tej 

sprawie, każdy ma prawo się wypowiadać, na nikogo nie ma nacisku i każdy powinien 

zagłosować według swojego sumienia i uznania.  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej w Dąbrowie Biskupiej. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 53.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 6 40 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata PRZECIW 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel PRZECIW 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert PRZECIW 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid PRZECIW 

13 Świerkowski Marek PRZECIW 

14 Wojciechowski Patryk PRZECIW 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 8 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, 6 głosów było przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się. Uchwała 

Nr XII/73/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej w Dąbrowie 

Biskupiej stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Radojewice, 

Dziewa, Sobiesiernie, Konary, Pieranie i Pieczyska, gmina Dąbrowa Biskupia. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie, jaka jest perspektywa, dalszy tok działania, jeśli ta 

uchwała zostanie podjęta? Zaznaczył, że jest to uchwała intencyjna, a wszyscy wiedzą jak jest 

z takimi uchwałami, np. dotycząca ścieżki pieszo-rowerowej Modliborzyce-Parchanie. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że jeśli chodzi o ścieżkę pieszo-rowerową, to ze strony gminy 

zostało wszystko zrobione i teraz musi być podjęta decyzja przez Radę Powiatu 

Inowrocławskiego, żeby móc podpisać porozumienie w tej sprawie. Jeśli chodzi o wiatraki, to 

żeby rozpocząć całą procedurę, to musi być podjęta w pierwszej kolejności uchwała 

intencyjna. Następnie, będą konsultacje online oraz mieszkańcy będą zaproszeni na 

konsultacje, które odbędą się w urzędzie gminy. O dalszej kolejności wszystko zależy od tego, 

jak do tych aspektów podejdą mieszkańcy, ponieważ nikt nie zrobi czegoś wbrew 

mieszkańcom naszej gminy. Wcześniej radni mieli spotkania z urbanistą oraz firmą od 

wiatraków i to na prośbę radnych jest przygotowana dzisiejsza uchwała.  

Radny Norbert Michalak – dodał, że zadaje te pytania, żeby wyjaśnić pewne rzeczy 

mieszkańcom, ponieważ on zna te odpowiedzi ze wspólnego posiedzenia komisji, które nie 

są transmitowane, a podjęcie dzisiejszej uchwały może być niezrozumiałe dla mieszkańców.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy spotkania z mieszkańcami nie powinny odbyć 

się wcześniej, przed podjęciem omawianej uchwały?  

Pan Przemysław Juchacz – odpowiedział, że zgodnie z przepisami, w pierwszej kolejności 

należy podjąć uchwałę intencyjną, żeby przystąpić do konsultacji z mieszkańcami. Następnie 

będzie sporządzony plan miejscowy, który również będzie wyłożony do konsultacji 

mieszkańcom, a na końcu analizy i ostateczna decyzja radnych, czy ten plan zostanie 

przyjęty.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, jak będą wyglądały konsultacje? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że w ciągu 30 dni od ewentualnego podjęcia uchwały 

będzie przygotowane spotkanie otwarte oraz spotkanie online za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. W tym spotkaniu będzie uczestniczył Wójt Gminy 

Dąbrowa Biskupia lub jego zastępca, członek komisji urbanistyczno-architektonicznej 

powołany dla gminy i ewentualnie wykonawca inwestycji (a w tym wypadku taki jest). W tym 

czasie mieszkańcy będą mogli zadawać pytania odnośnie inwestycji, na które uzyskają 

odpowiedź. Będzie również wyznaczony termin na składanie wniosków do sporządzenia 

projektu, ponieważ omawiana uchwała dotyczy tylko obszaru objętego planem, a projekt 

planu miejscowego będzie dopiero stworzony. Następnie będzie wyłoniony urbanista, 

zgodnie z procedurami, któremu zlecone zostanie wykonanie projektu miejscowego planu. 
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Taki plan zostanie poddany publicznemu wglądowi i zgodnie z ustawą zostaną 

przeprowadzone konsultacje. Możliwych form tych konsultacji jest wiele do wyboru, więc na 

dzień dzisiejszy trudno powiedzieć w jakiej formie one się odbędą. Wówczas wszyscy będą 

mogli zgłaszać uwagi do konkretnego planu. Ostatnim etapem będzie uchwała o przyjęciu 

tego planu i to czy zostanie on przyjęty zdecyduje Rada Gminy Dąbrowa Biskupia. Zaznaczyła, 

że uchwała intencyjna nie określa jeszcze zagospodarowania przestrzennego danego terenu, 

ale też nie można mówić, że podjęcie jej nie ma żadnych konsekwencji, ponieważ 

umocowuje ona Wójta Gminy do rozpoczęcia całej procedury i przeznaczenia tego terenu 

pod elektrownie wiatrowe i elektrownie fotowoltaiczne.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy spotkania otwarte odbędą się 

w poszczególnych miejscowościach? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że spotkania otwarte odbędą się w urzędzie gminy, po 

godzinach pracy i online dla każdego planu osobno. Na spotkaniu będzie można uzyskać 

wszelkie informacje, natomiast uwagi będzie można wnosić na specjalnie przygotowanym 

druku.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy zebrania będzie można przeprowadzać 

w poszczególnych miejscowościach? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że jeśli chodzi o zebrania i takie konsultacje, to jest już 

drugi etap, gdzie jest już konkretny projekt. Wówczas ta forma konsultacji jest bardziej 

rozbudowana, ale to zależy od formy konsultacji, jaką wybierze Wójt Gminy.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, jaki jest koszt takiego planu miejscowego.  

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, 

ponieważ ostatni plan był robiony 6 lat temu i była to kwota ok. 50 000,00 zł. Teraz w 

związku z tym, że pracownie urbanistyczne mają wiele zleceń, jeśli chodzi o plany ogólne, to 

trudno powiedzieć jaka będzie stawka. Poza tym należy pamiętać, że są to specyficzne plany 

miejscowe, ponieważ chodzi o elektrownie wiatrowe.  

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że może być sytuacja taka, że gmina opracuje plany 

miejscowe i wyda kwotę ok. 100 000,00 zł, a w konsekwencji (w przypadku braku akceptacji 

mieszkańców) nie zostaną podjęte plany miejscowe. 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że zgodnie z przepisami mieszkańcy mają prawo 

wnosić uwagi i wnioski do projektu, następnie rada gminy jest zobowiązana w określonym 

terminie odnieść się do tych wniosków i uwag. Jednak to zależy od rady gminy, czy zostaną 

one uwzględnione, czy nie.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy gmina traci te 100 000,00 zł w przypadku 

uwzględnienia uwag mieszkańców i niepodjęcia uchwał o planach miejscowych? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że tak.  
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Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że jego zdaniem najpierw powinno się porozmawiać 

z mieszkańcami i zorientować, jakie mają podejście do tego tematu i dopiero wówczas 

przygotować przedstawioną uchwałę. Dodał, że robi się coś przed, a nie wiadomo jaki będzie 

wynik. Wychodzi na to, że podejmując omawianą uchwałę już obecna Rada Gminy wyraża 

zgodę na budowę tych wiatraków.  

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że z reguły jest tak, że jeśli rada gminy podejmuje 

uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia planu miejscowego, to z myślą taką, że wynik 

będzie pozytywny.  

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że nikt nie wie, jak mieszkańcy odniosą się do tego 

tematu.  

Wójt Gminy – poinformował, że we wtorek ma spotkanie z sołtysami i poinformuje ich o 

tym, jeśli będzie oczywiście podjęta omawiana uchwała. Dodał, że taka jest procedura i tego 

nie przeskoczy. 

Pani Paulina Zasada – dodała, że spotkanie otwarte odbędzie się przed wyłonieniem 

urbanisty oraz projektanta, dlatego już po spotkaniach otwartych będzie wiadomo, co myślą 

o tym mieszkańcy i zawsze taką uchwałę intencyjną można uchylić.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, co będzie wykładnikiem, żeby stwierdzić, czy 

społeczeństwo jest za, czy przeciw? Czy to będzie głosowanie? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że będą to uwagi do Wójta Gminy, a o ich 

uwzględnieniu zdecyduje Rada Gminy.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy jak na spotkanie przyjdzie 5 osób i 4 z nich 

będzie przeciw, to mamy mówić, że społeczeństwo jest przeciwne. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że Rada Gminy będzie musiała podejść do tego 

zdroworozsądkowo.  

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że musi być jakiś wykładnik, żeby nie było później, że 

Rada Gminy tak zdecydowała i na nich spadnie cała odpowiedzialność. Nie może tak być, że 

na zebraniu będzie 10 osób, z czego 9 będzie przeciw, a wieś liczy 300 osób i te 9 osób 

zadecyduje za całe społeczeństwo. 

Radny Norbert Michalak – zwrócił uwagę, że o wiatrakach wiemy od grudnia, a niedawno 

odbyły się zebrania wiejskie w sołectwach i szkoda, że nie podjęto tego tematu. Dodał, ze 

frekwencja na zebraniach była odpowiednia, żeby poinformować, że gmina do takich działań 

będzie przystępować.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że celowo nie podejmował tego tematu na zebraniach, 

ponieważ nie wiedział, co się wydarzy w Radzie Gminy. Dodał, że teraz jest wiele możliwości, 

żeby poinformować o tym mieszkańców. Zaznaczył również, że tak naprawdę nie wszystkie 

wiatraki o których mowa w omawianej uchwale muszą powstać, ponieważ w niektórych 

miejscach może być mniejszy, a w niektórych większy konflikt. Dlatego też, to Rada Gminy 
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będzie decydować, które turbiny powstaną, a które nie, ponieważ obecne lokalizacje 

budowy turbin na planie nanieśli inwestorzy, którzy chcą te inwestycje zrealizować.  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentów obrębów ewidencyjnych Radojewice, Dziewa, 

Sobiesiernie, Konary, Pieranie i Pieczyska, gmina Dąbrowa 

Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 
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5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia WSTRZYMAŁA SIĘ 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek PRZECIW 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, 1 głos był przeciwny i 1 głos wstrzymujący się. Uchwała 

Nr XII/74/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Radojewice, 

Dziewa, Sobiesiernie, Konary, Pieranie i Pieczyska, gmina Dąbrowa Biskupia stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji nadal uczestniczy 15 radnych.  

Przewodniczący Radny Gminy – poprosił o zgłaszanie spraw do radnego Rady Powiatu 

Inowrocławskiego z uwagi na to, że w związku z innymi obowiązkami musi wcześniej wyjść. 

Radny Igor Szulc – zgłosił wniosek w sprawie uzupełnienia poboczy przy drodze powiatowej 

zaczynającej się od Bąkowa przez Przybysław. 

Radny Tomasz Wronecki – podziękował, że zaczęto robić drogę powiatową Chlewiska-

Mleczkowo. 
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Radny Norbert Michalak – złożył wniosek w sprawie naprawy poboczy przy drodze 

powiatowej Pieranie-Papros, ponieważ przez zastoiska wody droga jest niszczona, co w 

efekcie zwiększy koszty jej naprawy w przyszłości. 

Radny Janusz Czarniak – złożył wniosek w sprawie zebrania poboczy przy drodze powiatowej 

Zagajewice-Wonorze. 

Radna Renata Gawrysiak – zgłosiła wniosek w sprawie zalepienia dziur na drodze powiatowej 

w Chlewiskach oraz wyrwy na poboczu w jednym miejscu. 

Radny Marek Świerkowski - zgłosił wniosek w sprawie nałożenia dywanika asfaltowego na 

drodze powiatowej ulica Topolowa w Dąbrowie Biskupiej, od krzyżówki z drogą wojewódzką 

do urzędu gminy, ponieważ powinna to być wizytówka.  

Radny Tomasz Wronecki – zgłosił problem przystanku autobusowego w Mleczkowie 

i w związku z tym poprosił o interwencję w sprawie jego przeniesienia w miejsce, gdzie był 

kilka lat temu, czyli na przeciw istniejącej wiaty autobusowej. Dodał, że obecnie największy 

jest problem w tym, że dzieci stoją w rowie, w trawie, ponieważ tak jest zlokalizowany 

przystanek.  

Pan Paweł Drzażdżewski – podziękował za zgłaszane problemy i poinformował, że przedstawi 

je na najbliższej sesji Rady Powiatu.  

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Wonorze, 

Brudnia, Stanomin, Dąbrowa Biskupia, Mleczkowo, Wola Stanomińska, Chlewiska 

i Ośniszczewko, gmina Dąbrowa Biskupia. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentów obrębów ewidencyjnych Wonorze, Brudnia, 

Stanomin, Dąbrowa Biskupia, Mleczkowo, Wola Stanomińska, 

Chlewiska i Ośniszczewko, gmina Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia WSTRZYMAŁA SIĘ 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 
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13 Świerkowski Marek PRZECIW 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, 1 głos był przeciwny i 1 głos wstrzymujący się. Uchwała 

Nr XII/75/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Wonorze, 

Brudnia, Stanomin, Dąbrowa Biskupia, Mleczkowo, Wola Stanomińska, Chlewiska i 

Ośniszczewko, gmina Dąbrowa Biskupia, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.12. Informacja o wykorzystaniu i rozliczeniu dotacji przez podmioty niezaliczane do 

sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku za 2024 rok. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższą informację.  

Poinformowała, że w 2024 roku dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów 

publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, udzielono dotacji: 

1) na dofinansowanie kosztów usuwania odpadów z cmentarzy parafialnych na terenie 

gminy Dąbrowa Biskupia w łącznej kwocie 8 000,00 zł, w tym dla każdej z 4 parafii po 

2 000,00 zł. Dotacje zostały wykorzystane w całości zgodnie z przeznaczonym celem 

i rozliczone prawidłowo. 

2) na dofinansowanie bieżącego utrzymania wód i urządzeń wodnych w łącznej kwocie 

51 500,00 zł, w tym dla Wiejskiej Spółki Wodnej Przybysław łącznie 16 000,00 zł, dla 

Wiejskiej Spółki Wodnej w Ośniszczewie łącznie 23 000,00 zł i dla Spółki Wodnej 

„Ziemia Kujawska” 12 500,00 zł. Dotacje zostały wykorzystane w całości zgodnie 

z przeznaczonym celem i rozliczone prawidłowo. 

3) na realizację zadania w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej pn. 

„Organizacja szkoleń, treningów i udział w turniejach i rozgrywkach ligowych w piłkę 

nożną dla dzieci, młodzieży i osób dorosłych na terenie gminy Dąbrowa Biskupia” dla 

Ludowego Zespołu Sportowego „Dąb” Bąkowo w kwocie 43 000,00 zł. Dotacja została 

wykorzystana w całości zgodnie z przeznaczonym celem i rozliczona prawidłowo. 

Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Wójt Gminy – dodał, że podane dotacje nie są tylko z budżetu gminy, ponieważ środki 

pochodzą również z Urzędu Marszałkowskiego i od Starosty Powiatu Inowrocławskiego.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu. 
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Ad.13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 
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4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XII/76/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 
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jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 
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10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XII/77/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2025 rok stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad.15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2035. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 

2025-2035. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 maja 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XII/78/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2035 stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

Ad.16. Wolne wnioski. 

Radna Renata Gawrysiak – odnosząc się do podjętych uchwał intencyjnych dotyczących 

planów miejscowych, poprosiła żeby zrobić w pierwszej kolejności zebrania z mieszkańcami 

w świetlicach wiejskich. Wówczas znając opinię mieszkańców można by ewentualnie uchylić 

te uchwały, żeby nie generować niepotrzebnych nakładów finansowych.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że jeszcze nie wie jak to będzie zrobione, jednak z pewnością 

opinia publiczna mieszkańców, którzy mają być objęci planem będzie przede wszystkim 

brana pod uwagę.  

Radny Dawid Szwemin – nawiązał do sprawozdania Wójta Gminy, gdzie było wspomniane, że 

pojawił się inwestor, który chce otworzyć biznes w Bąkowie (prawdopodobnie wylęgarnię 

drobiu) i będzie spotkanie w tej sprawie z mieszkańcami 16 czerwca o godz. 18:00. 

Stwierdził, że z pewnością zdania mieszkańców będą podzielone. W związku z tym zadał 

pytanie, jakie będzie stanowisko Wójta Gminy w takim przypadku.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że w tej chwili nie potrafi powiedzieć, jak będzie przebiegało to 

spotkanie. Dodał, że po rozmowie z inwestorami wie, że są oni świadomi tego, że opór 

mieszkańców może być duży i dlatego zależy im, żeby spotkanie z mieszkańcami odbyło się 

przed przetargiem na te nieruchomości. Chcą wiedzieć wcześniej, jak mieszkańcy postrzegają 

tą inwestycję. Poinformował, że jeśli będzie duży opór mieszkańców, to będzie zrobione 

wszystko, żeby te kurniki nie powstały.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy można w jakiś sposób przyśpieszyć podpisanie 

porozumienia, jeśli chodzi o ścieżkę pieszo-rowerową Modliborzyce-Parchanie? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że dzień przed sesją był obecny na spotkaniu OPPT, na którym 

rozmawiał z Panią Starostą Powiatu Inowrocławskiego i obiecała, że zadziała w tej sprawie. 

Poinformowała jednak również, że na obecną chwilę sytuacja w Radzie Powiatu 

Inowrocławskiego jest niestabilna i pytanie jak się ustosunkują do tej ścieżki radni 

powiatowi. Dodał, iż to, że gmina chce przeznaczyć środki na projekt to jedna sprawa, a 

druga to, że Powiat Inowrocławski jest bardzo duży, a każdy z radnych reprezentuje swój 

okręg wyborczy.  

Radny Norbert Michalak – poinformował, że w piątek jest sesja Rady Powiatu i uważa, że 

powinien na niej być Wójt Gminy lub przedstawiciel Urzędu Gminy, żeby rozmawiać na ten 

temat z radnymi, a nie załatwiać wszystko drogą pisemną. 
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Wójt Gminy – odpowiedział, że on nie otrzymuje zaproszeń na sesję Rady Powiatu tylko 

Przewodniczący Rady Gminy i uważa, że to on lub Pani Wiceprzewodnicząca mogli by się 

pojawić na takiej sesji. 

Radny Tomasz Wronecki – odniósł się do spotkania w Bąkowie odnośnie kurników, że nie 

może o tym zdecydować kilku mieszkańców, tylko większość. Nawiązał również do sytuacji 

z kurnikami w Modliborzycach, gdzie jest przeciwnych tylko kilka osób, a nie cała 

społeczność. Dodał, że jeżeli będą spełnione wszelkie warunki, to kurniki powstaną i należy 

pamiętać, że to jest przedsiębiorca i gmina będzie miała korzyści, jeśli chodzi o wpływy z 

podatków. Zaznaczył, że mieszkamy na wsi i nie można mówić nie, bo będzie nam 

śmierdzieć.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że bardzo często w tego typu inwestycjach słyszymy, że 

zainteresowanych daną sprawą jest kilku mieszkańców, a później przychodzi petycja, czy 

wniosek podpisany przez większość mieszkańców i wówczas trzeba spojrzeć inaczej na 

sprawę. Duży problem jest w tym, że ludzie co innego myślą, a co innego podpisują.  

Radny Piotr Kołodziej – odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi Wójta Gminy, 

poinformował, że oprócz pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Gminy pracuje zawodowo 

i bardzo często termin sesji Rady Powiatu koliduje z jego pracą. Poprosił, żeby radni zgłaszali 

mu bezpośrednio problemy, uwagi do powiatu i wówczas będzie wiedział, co jest super 

ważne, żeby zgłosił lub Wiceprzewodnicząca albo któryś z radnych. Poprosił również radnych 

o szerszą współpracę.  

Radny Dariusz Barczak – zadał pytanie, czy radni mogą otrzymywać w aplikacji na tablety 

harmonogram wykaszania boisk i placów zabaw, tak jak było to w ubiegłym roku? 

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że ten temat był omawiany na komisji wspólnej i było 

powiedziane, że tak będzie robione.  

Wójt Gminy – dodał, że taki harmonogram powstaje w tej chwili.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy Zarząd Dróg Wojewódzkich odniósł się do 

wcześniejszych zgłoszeń i będzie również oczyszczał chodnik po drugiej części Dąbrowy 

Biskupiej, począwszy od stacji paliw? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie ma jeszcze odpowiedzi. 

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że na wspólnych posiedzeniach komisji radni dużo 

mówią o problemach dotyczących powiatu, więc nie można mówić o braku współpracy 

z Przewodniczącym Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że jadąc na sesję Rady Powiatu powinien być 

przygotowany odnośnie każdego punktu, a nie jako całość, ponieważ jest to później trudne 

do ogarnięcia. Dodał, że jeśli będzie miał termin takiej sesji, to prosi o wszelkie sugestie.  

Radny Dawid Szwemin – przypomniał sprawę odnośnie podniesienia chodnika w 

miejscowości Bąkowo, która ciągnie się od ubiegłego roku. W związku z powyższym zadał 
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pytanie, kiedy to nastąpi. Zadał również pytanie, czy były rozmowy odnośnie wiaty 

przystankowej, ponieważ wcześniej zgłaszał, że jedna z mieszkanek ma problem z wejściem 

do autobusu.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że jeszcze nie był tam z projektantem. Natomiast jeśli chodzi 

o moce przerobowe brygady komunalnej są, jakie są, jak zauważył radny, ale w najbliższym 

czasie będzie trzech dodatkowych pracowników na robotach interwencyjnych i ma nadzieję, 

że to się zmieni.  

Ad.17. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady XII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończył posiedzenie Rady 

Gminy o godzinie 12:10. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 28 maja 2025 r. 

Sekretarz obrad      Przewodniczący obrad 

Dawid Szwemin     Piotr Kołodziej 

Protokółowała: 

Monika Wochna 


